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Załącznik  
do Protokołu z sesji Rady Miejskiej w Bodzentynie  

z dnia 27 października 2023 r.   
 

STENOGRAM 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Bodzentynie 
z dnia 27 października 2023 roku 

 
 
 
00:01:59:20 [Teresa Bzymek]: Dzień dobry, witam Państwa serdecznie. Otwieram sesję nadzwyczajną 
Rady Miejskiej w Bodzentynie. Witam wszystkich Radnych i witam przybyłą panią Ewę Kołomańską. 
Przechodzimy do punktu drugiego, to jest stwierdzenie kworum. Bardzo proszę Państwa Radnych o 
potwierdzenie kworum. Zgodnie z listą obecności i potwierdzonym przez Państwa Radnych kworum, 
stwierdzam, że w sesji uczestniczy 15 Radnych co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad i 
podejmowania prawomocnych uchwał. Przechodzimy do punktu trzeciego, zatwierdzenie porządku 
obrad. Proponowany porządek obrad otrzymaliście Państwo Radni wraz z zaproszeniem na sesję. Czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos ? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
porządku obrad ? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że Rada przyjęła proponowany 
porządek obrad jednogłośnie i według którego będzie w dniu dzisiejszym prowadzona, prowadziła 
obrady Rady Miejskiej, sesji Rady Miejskiej. Przechodzimy do punktu czwartego, to jest informacja o 
stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Bodzentyn za rok szkolny 2022-2023. Czy ktoś z 
Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przypomnę tylko, że powyższa informacja została 
zamieszczona w informatorze e-sesja. Każdy Radny mógł się z nią zapoznać. Stwierdzam, że powyższą 
informację Radni przyjęli do wiadomości. Przechodzimy do punktu piątego, to jest informacja 
przewodniczącej Rady Miejskiej o wynikach analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej 
w Bodzentynie złożonych za rok 2022. Powyższą informację omawialiśmy również na komisjach 
dzisiejszej Rady Miejskiej. Czy ktoś z Państwa może ma jakieś pytania? Nie widzę, stwierdzam, że 
powyższą informację Państwo Radni przyjęli do wiadomości. Przechodzimy do punktu szóstego, to 
jest informacja Burmistrza Miasta i Gminy Bodzentyn o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 
zastępcy burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, osób zarządzających i członków organów zarządzających gminą, osobą prawną oraz osób 
wydających decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza. Powyższa informacja również trafiła do 
Państwa Radnych na informatorze e-sesja. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
Stwierdzam, że powyższa informacja została przyjęta do wiadomości przez Państwa Radnych. 
Przechodzimy do punktu siódmego, to jest podjęcie uchwał w sprawie: podpunkt a), podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023- 2047. Czy ktoś z Państwa chce 
zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2023- 2047 została przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów, przy 
jednym głosie przeciwnym, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Przechodzimy do kolejnego 
podpunktu punktu siódmego, podpunkt b), podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2023 rok. Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmian 
w budżecie Gminy na 2023 rok została przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów, przy 
jednym głosie przeciwnym, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Przechodzimy do kolejnego 
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podpunktu, to jest podpunkt c), podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 69/ 569/ 2022 z 
dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. Czy ktoś z Państwa 
chciałby zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że wyżej wymieniona przeze mnie uchwała została przez Państwa Radnych 
przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego podpunktu punktu siódmego, podpunkt d), 
podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych na terenie Miasta i Gminy Bodzentyn. Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? Nie 
widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, 
że uchwała w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 
na terenie Miasta i Gminy Bodzentyn została przez Państwa Radnych przyjęta jednogłośnie. 
Przechodzimy do kolejnego podpunktu, to jest podpunkt e), podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie służebności przesyłu pod urządzenia elektroenergetyczne. Czy ktoś z Państwa 
chce zabrać głos? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymuje? Stwierdzam, że wymieniona przeze mnie uchwała została przez Państwa Radnych 
przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy kolejnego podpunktu to podpunkt f), podjęcie uchwały, zmiany 
uchwały numer 18/ 139/2019 Rady Miejskiej w Bodzentynie z dnia 26 września 2019 roku w sprawie 
określenia stawek opłaty targowej, wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości prowizji za inkaso 
opłaty targowej na terenie Gminy Bodzentyn. Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? Nie widzę, 
przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Stwierdzam, że 
uchwała została przez Państwa Radnych przyjęta większością głosów, przy jednym głosie 
wstrzymujący się, to jest Radny Pan Dominik Dudek. Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu 
ósmego, zamknięcie obrad. Stwierdzam, że porządek dzisiejszej sesji został wyczerpany. Dziękuję 
wszystkim za przybycie i udział w sesji Rady Miejskiej w Bodzentynie.   


